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Pan
Krzysztof Rąkowski 
Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Pabianicach 

W  odpowiedzi  na  interpelację  Radnego  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach

Pana Antoniego Hodaka z dnia 2.06.2020r w sprawie inwestycji drogowych w roku

2020  uprzejmie  informuję,  że  ze  względu  na  panującą  epidemię  koronawirusa

wszystkie inwestycje w bieżącym roku zostały wstrzymane. 

Ponadto  pragnę  nadmienić,  że  w  obecnej  sytuacji,  podobnie  jak  inne

samorządy, Miasto Pabianice odczuwa zmniejszenie wpływu środków finansowych

do budżetu.  Wymusza to ograniczanie planowanych wcześniej działań w obszarze

inwestycji. W przypadku zmiany sytuacji poinformuję o podjętych decyzjach. 


